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Lillestrøm Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 11/2024 - November

Sted: , 2011 Strømmen

Dato: 12. november 2024, 18:00

Deltakere: SerLaurentz Malto (daglig leder og styresekretær), Jarle Olsen Rogndokken (styrets leder og
styresekretær), Bodil Bendiksen (styrets nestleder), Bengt Jostein Haugnes (styremedlem),
Monica Wulff Skjeltorp (styremedlem), Jo Jacobsen (varamedlem), Kjersti Sørensen
(varamedlem) og Lars Skogvold (varamedlem)

Deltok ikke: Malin Elisabet Fuløp (styremedlem), Roger Kjos (styremedlem) og Emma Evjen
(styremedlem)

Møteleder: Jarle Olsen Rogndokken

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda  (18:00)

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes. Påminnelse om signering.

3. Orienteringer siden forrige styremøte  (15 min)

Det ble gitt orientering om viktige hendelser og møter som har skjedd siden forrige styremøte. Dette vil bli et fast

punkt fremover for å synliggjøre styrets og administrasjonens deltakelse ved ulike anledninger.

4. Firmakort  (10 min)

Diskusjonen om innføring av firmakort for administrasjonen ble gjennomført. Formålet med firmakortet er å

redusere utleggene for administrasjonen. Styret vurderte de økonomiske og administrative fordelene ved å

innføre et slikt kort. Etter en grundig drøfting ble innføringen av firmakortet enstemmig vedtatt, med forbehold

om utarbeidelse av retningslinjer for bruk.

5. Orientering om ekstraordinære midler høst 2024  (5 min)

Det ble gitt ut midler til idrettslagene som er øremerket inkludering. 

Orientering om ekstraordinære midler for høsten 2024 ble gitt av styreleder. Det ble informert om at midlene ble
utdelt basert på kriterier fastsatt fra året før, og at solidaritetsfondet ikke ble utdelt i den forrige perioden. Tildelte
midler er øremerket inkludering for fremtidige tiltak. Styret tok orienteringen til etterretning.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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6. Budsjett 2025  (5 min)

Arbeidet med neste års budsjett ble utsatt som følge av den nylig tiltrådte daglige leders ankomst. Det ble

besluttet at daglig leder, i samarbeid med styreleder og teamet for økonomi, vil ha ansvar for utarbeidelsen av

budsjettet. Styret noterte seg denne beslutningen og bekreftet viktigheten av å sikre en grundig og informert

prosess i budsjettarbeidet.

7. Høringsinnspill til kommunedelplan  (40 min)

Gjennomgangen av utkast til innspill ble utført med fokus på de ulike punktene som var lagt frem. Styret ga

tilbakemeldinger og forslag til endringer, og det ble besluttet å sende utkastet til styret til videre bearbeiding før

det videresendes politikken og publiseres.

8. Aktivitetsguiden: Rapport fra 2023  (15 min)

Inkluderingsansvarlig presenterte Aktivitetsguide-rapporten for 2023, som omfattet en detaljert oversikt over

gjennomførte arrangementer, aktiviteter og tiltak. Rapporten inkluderte evalueringer av deltakelse samt

tilbakemeldinger fra brukerne, og analyserte hva som har fungert godt og hvilke områder som har behov for

forbedring. Det ble også satt søkelys på hvordan de ulike tiltakene har påvirket fellesskapet og bidratt til å

fremme idrettslagets overordnede målsetninger. Styret diskuterte rapporten grundig, og positive

tilbakemeldinger ble gitt på arbeidet som er gjort. Inkluderingsansvarlig understreker at fremtidig arbeid vil ha

konkret strategi- og målsetting.

9. Idrettens Hederskveld  (30 min)

Styret er enstemmig enige om at Idrettens Hederskveld skal ha et tydelig fokus på mangfold og inkludering, for å
fremheve viktigheten av å skape et inkluderende miljø for alle utøvere, uavhengig av bakgrunn, kjønn, alder,
funksjonshemninger eller kulturell tilhørighet. 
Arrangementet vil ikke bare anerkjenne de individuelle prestasjonene blant medlemmer, men også fremme
verdien av et samfunn der alle føler seg velkomne og verdsatt.

For å sikre et vellykket arrangement har styret satt av et budsjett på 80 000 kroner, som er tildelt fra kommunen.

Dette inkluderer leie av lokaler, mat og drikke, dekorasjoner, samt mulige honorarer til gjester og
foredragsholdere som kan bidra med inspirerende perspektiver på temaet mangfold.

Tentativ dato for arrangementet er satt til 30. januar, og vi planlegger å holde det fra kl. 18.00 til 20.00. Vi har
valgt en ukedag som vi tror vil gjøre det lettere for flest mulig å delta. Det vil bli sendt ut invitasjoner, samt
spesielle gjester som har vært sentrale i arbeidet med å fremme mangfold og inkludering i idretten.

Inkluderingsansvarlig vil lede prosessen med arrangeringen av Hederskvelden, og vil samarbeide tett med
daglig leder og teamet for mangfold, som utgjør arrangørkomiteen. Komiteen vil ha ansvar for å utvikle et
program.

Sammen skal vi sørge for at Idrettens Hederskveld blir en inspirerende og minneverdig opplevelse for alle.

10. Kartlegging av behov for klær med logo  (15 min)

Det ble fattet følgende vedtak:

Det besluttes å anskaffe klær med idrettsrådets logo til administrasjonen og styret, med mål om å styrke
klubbens identitet og synlighet samt å skape en enhetlig profil for representantene.
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11. Gjennomgang av forsikringer

Daglig leder og styreleder undersøker hvilke forsikringer idrettsrådet har, samt hva behovene er for eksempel i

forbindelse med arrangementer, styremedlemmer, reise osv.

12. Neste møte  (5 min)

Det ble informert om at neste møte vil være et ordinært styremøte, hvor det vil bli gjort et spesielt innslag for å

markere året som har gått med servert juletallerken. Det vil være et forlenget møte med møtetidspunkt fra kl.

17.30.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

12. november 2024

Jarle Olsen Rogndokken

65ba4f056c38e242a6928ee0

Bodil Bendiksen

636f7cf01d7b4539571bfeed

Bengt Jostein Haugnes

65ba4f046c38e242a6928ebf

Monica Wulff Skjeltorp

65ba4f71e7f86b42e38790fd

Følgende skal signere at protokollen er lest:

SerLaurentz Malto

66f52ebf645a57b913c2188f

SerLaurentz Malto

2024-11-14 10:50 UTC

66f52ebf645a57b913c2188f

Jarle Olsen Rogndokken

2024-11-14 10:53 UTC

65ba4f056c38e242a6928ee0

Bodil Bendiksen

2024-11-26 14:17 UTC

636f7cf01d7b4539571bfeed

Bengt Jostein Haugnes

2024-11-14 14:10 UTC

65ba4f046c38e242a6928ebf

Monica Wulff Skjeltorp

2024-11-16 15:58 UTC

65ba4f71e7f86b42e38790fd
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Wendell Grimshei Skottevik

65ae2f02523a455043bd7b5e

Jo Jacobsen

662f86d47a5ead469251f612

Kjersti Sørensen

65ba4fcd24989742c0c99bd5

Lars Skogvold

60916a3138b0d97b53c244e8

Jo Jacobsen

2024-11-17 11:22 UTC

662f86d47a5ead469251f612

Kjersti Sørensen

2024-11-26 18:05 UTC

65ba4fcd24989742c0c99bd5

Lars Skogvold

2024-11-15 07:39 UTC

60916a3138b0d97b53c244e8


